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Verksamhetsberättelse 2024
Spelis – teckenspråkig spelförening 
(Föreningen är ansluten till Sveriges Dövas Ungdomsförbund och Sverok).

Verksamhetsåret 2024-01-01 - 2024-12-31

Styrelsen

Styrelsen har bestått av 
● Ordförande Patrik Holmström
● Kassör/Sekreterare Viktor Jäderlund
● Ledamot Rasmus Olsson
● Ledamot Adil Hameed (avgick av personliga skäl 13 augusti 2024)

Styrelsen hade 6 sammanträden under året

Övriga förtroendeposter

Revisorer
● Lars Larsson

Valberedningen
● Muhamed Kaljanac
● Jonas Andersson
● Filip Andersson (avgick av personliga skäl 31 januari 2025)

Verksamheten i siffror

Under året 
● Hade föreningen 52 betalande ungdomsmedlemmar (mars 2024) och 6 Spelis 

veteraner.
(Detta justerades under året till endast 6 medlemmar – se mer information i 
verksamhetsberättelsen)

● Genomfördes två träffar.
● Arrangerade vi Dövfilmfestivalen som hade över 200 besökare.
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Under året har föreningen genomgått en stor omstruktureringsfas och bytt inriktning.
Vid årsmötet den 1 mars 2024 beslöts det att föreningen skulle byta inriktning från en 
ungdomsförening till en kulturförening. 
Det innebar att vi släppte ungdomsverksamheten, eftersom det bildats en ny 
ungdomsförening i Skåne som vi inte ville konkurrera med. Så återgick föreningen till 
rötterna att vara en spelförening. 

Men styrelsen tyckte att det inte räckte med denna fokus och ville utöka fokuset till 
kultur – eftersom vi ändå redan arrangerar Dövfilmfestivalen och har gjort det i flera år. 
Med detta innebar det att vi avslutade vår anslutning till Sveriges Dövas 
Ungdomsförbund och medlemmarna vi hade hos dem inte var kvar hos oss längre. 

Vid det extra årsmötet och visionsmötet den 7 december beslutades det att vi skulle ha 
tre fokusområden:
Spel, Film och Teater. 
Varje fokusområde ska ha en egen ansvarig som sitter i styrelsen, under varje ansvarig 
skulle det finnas en arbetsgrupp som driver det område de är ansvarig för. 
Det lyftes även upp att föreningen skulle genomgå ett namnbyte – något vi planerar se 
över till 2025. Detta för att spegla föreningen bättre och vi kan därför driva vår 
verksamhet bättre framöver. 

Under 2024 har vi hunnit med två träffar.
Varav den första var bowling med medlemmarna.

  

Bilder från bowlingen och med deltagarna.
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Den andra en träff på Malmö Dövas Förening ”Svenske”:s lokaler.

Annonsering av träffarna skedde primärt via föreningens hemsida och Facebook-sida.

Möten med nya samarbetspartners
Under året fick vi två nya och intressanta samarbetspartners som vi kommer fortsätta 
att samarbeta med framöver.
Först hade Viktor från styrelsen ett första möte med företaget Sony. De var intresserade 
att utveckla någon ny verktyg för tillgänglighet för döva. Det blev ett fint möte och det 
beslutades att det blir ytterligare ett möte efter årsskiftet med fler av föreningens 
medlemmar. 

Sen har vi också börjat samarbeta med Malmö företaget Kontxt för stöd med 
nätverkande och sökande av ekonomiskt stöd till föreningen. Något som vi ser fram 
emot med spänning framöver. Och hur det kan utveckla vår förening ytterligare. 

Dövfilmfestivalen
Sen har vi även varit huvudarrangörer för Dövfilmfestival Skåne som fått över 200 
besökare. Vi samarbetade med SIMA Folkhögskola och även BUFF (Barn och 
Ungdomfilmfestivalen). Det är något vi planerar fortsätta med framöver. Filmfestivalen 
genomfördes mellan 9 och 15 mars, där vi hade filmvisningar under hela veckan. 
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Före starten av en filmvisning. Glada besökare på skolvisning.

Årsmöte
Under året har ett årsmöte hållits innan spelträffen den 1 mars. Det inkom två 
propositioner från styrelsen som handlade om föreningens inriktning och ett om 
stadgeändringar utifrån föreningens inriktning.
Båda gick igenom – och nu kan Spelis titulera sig som en kulturförening.

Den 7 december genomfördes ett extra årsmöte och visionsmöte. Där ytterligare 
stadgeändringar gick igenom (efter granskning av stadgar under året). Och diskussion 
om föreningens framtid och eventuell namnbyte. 

  

 
Efter årsmötet blev det en kort föreläsning om     Deltagare syssnar på årsmötet. 
Brädspelets historia.
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Tack för i år
Vi i Spelis styrelsen tackar för alla som försökt att göra det bästa av år 2024 och vi 
hoppas på att år 2025 blir ännu bättre! 

Med vänliga hälsningar Spelis styrelsen

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
Ordförande, Patrik Holmström

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .
Kassör, Viktor Jäderlund

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .
Ledamot, Rasmus Olsson
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